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PROTOKÓŁ NR 10/2020 

Z POSIEDZENIA KOMISJI EDUKACJI I SPRAW SPOŁECZNYCH 

RADY POWIATU W WAŁCZU 

Z DNIA 20.02.2020 R. W GODZ. 14 20 - 15 43 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list obecności  

( zał. nr 1 i 2*). 

Posiedzenie  odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu przy ul. Dąbrowskiego 17.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia przeciwpowodziowego 

powiatu za 2019r. 

5. Informacja na temat bezpieczeństwa  i porządku publicznego w Powiecie Wałeckim za 2019r. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2019 rok. 

7. Informacja o realizacji Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Ochrony 

Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata 2019-2024,  za rok 2019. 

8. Informacja na temat realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2021, za rok 2019. 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. 

10. Sprawy bieżące. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. pkt 1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzyła i obradom przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Anna Jarczewska. Przywitała 

wszystkich zaproszonych gości. 

W posiedzeniu uczestniczą również radni:  Cezary Skrzypczak i Roman Wiśniewski.  

Ad. pkt 2.Stwierdzenie quorum.  

Przewodnicząca Komisji stwierdziła quorum – na stan 8 Członków Komisji, nieobecny radny Sławomir 

Niewczas. Wobec powyższego Komisja mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Ad. pkt 3.Przedstawienie porządku posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że w dniu 14 lutego 2020 roku do Rady Powiatu w Wałczu za 

pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu  wpłynął wniosek od radego Romana Wiśniewskiego o 

włączenie radnego w skład Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Edukacji i Spraw 

Społecznych Rady Powiatu w Wałczu.  

Przewodnicząca Komisji zawnioskowała o wprowadzenie do porządku posiedzenia dodatkowych projektów 

uchwał: 

➢ w sprawie rozpatrzenia wniosku radnego Romana Wiśniewskiego o wprowadzenie zmiany     

w składzie osobowym Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu  w Wałczu.  

➢ w sprawie rozpatrzenia wniosku radnego Romana Wiśniewskiego o wprowadzenie zmiany    

w składzie osobowym Komisji Edukacji  i Spraw Społecznych Rady Powiatu  w Wałczu.  

Na podstawie par.65 Statutu Powiatu Wałeckiego zmiana porządku posiedzenia Komisji wymaga 

przegłosowania. 

W związku z powyższym Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosownie  rozszerzenie porządku 

posiedzenia o projekt uchwały: 

1)  w sprawie rozpatrzenia wniosku radnego Romana Wiśniewskiego o wprowadzenie zmiany   

w składzie osobowym Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu  w Wałczu.  
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W wyniku głosowania, przy 6 głosach za, 0 głosach przeciw, 2 głosach  wstrzymujących się został 

wprowadzony do porządku posiedzenia punkt 10a. „Zaopiniowanie projektu uchwały  

w sprawie rozpatrzenia wniosku radnego Romana Wiśniewskiego o wprowadzenie zmiany   

w składzie osobowym Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu  w Wałczu.  

2) w sprawie rozpatrzenia wniosku radnego Romana Wiśniewskiego o wprowadzenie zmiany    

w składzie osobowym Komisji Edukacji  i Spraw Społecznych Rady Powiatu  w Wałczu.  

W wyniku głosowania, przy 6 głosach za, 0 głosach przeciw, 2 głosach  wstrzymujących się został 

wprowadzony do porządku posiedzenia punkt 10b. „Zaopiniowanie projektu uchwały  

w sprawie rozpatrzenia wniosku radnego Romana Wiśniewskiego o wprowadzenie zmiany    

w składzie osobowym Komisji Edukacji  i Spraw Społecznych Rady Powiatu  w Wałczu.  

 

Ad.pkt.4.Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego powiatu za 2019r.– materiał sesyjny. 
 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu  

- W informacji dot. ZS nr 1,  stwierdzono nieprawidłowości, czy Pan Komendant może powiedzieć, czy te 

nieprawidłowości zostały już zlikwidowane i tam jest już wszystko w porządku? Spraw druga , szkoła ZS 

nr 4 na ulicy Południowej  w dalszym ciągu są sprawy  niezałatwione , jak to wygląda na dzień dzisiejszy, 

wiemy że w ubiegłym roku  Dyrektor był karany, jak to wygląda na dzień dzisiejszy ta sytuacja . Wnioski,  

czy te wnioski  trzy dot. w zasadzie  Komendy Głównej czy Ministerstw Spraw Wewnętrznych  czy te 

wnioski Pan przesłał  do Komendy Wojewódzkiej i Ministerstwa, że  jednostka  potrzebuje doposażenia  

i proszę sprecyzować w pkt 2, należy wymieć ubrania specjalne  na końcu zdania jest zgodnie  

z  rozporządzeniem w sprawie umundurowania , wymianę dotychczas użytkowania ubrań socjalnych , jakie 

tu  chodzi, podejrzewam że specjalne..   

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- Ja bym prosił Pana Komendanta o rozszerzoną informację, bo tu radny Różański podał ze str.                           

5  Roloniczego Centrum Kształcenia Ustawicznego , jest również Dom Pomocy Społecznej proszę, aby 

Pan Komendant rozszerzył tą informacje. Mam drugie pytanie od kilki lat użytkowane jest częściowo  

budynek na ul. Bydgoskiej 50, wykorzystany będzie do Centrum Nauki , z tego będą korzystały dzieci, 

pytanie czy była kontrola przeprowadzana w obiekcie i czy spełnia wszystkie wymogi bezpieczeństwa.  

 

Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu 

-Zadam pytanie do organu Powiatu, bo na tej liscie bnraków i niedociagnięc królóje powiat , w sotunku do 

którego jest nakwiecej uwag no i pytanie dzisiaj albo na sesje kiedy  to zostanie pouzuwane, kiedy  to 

bezpeiczeństwo pozarowego mieszkancą  powiatu w tym młodziezy zapewnić. Jedno pytanie przewija  się 

w matriałach zalewań nieruchom osci w czasie ulewnych deszczy , czy ta inwestycja rozwiazanie  

gospdarki wodno sciekwoaj na ul Wojska Polskeigo , Tysiac lecia czy to, co wieksza ulewa to mamy do 

czynien ia  z jeziore,m, czy to ma jakis wpływ czy dalej walczycie i jakie są  perspektywy nbo podejrzewam 

ze nie sa obiecujące.  

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- Do Zarządu mam pytanie, w związku z tymi wnioskami wymienionymi przez  Komendanta Państwowej 

Straży Pożarnej, czy Zarząd podjął jakieś działania które ułatwią czy też  umożliwią otrzymanie środków, 

bądź sprzętu , wyposażenia  na  Komendę Państwowej Straży Pożarnej.  

 

Kpt Maciej Mleczarek – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Wałczu  

- Nie otrzymaliśmy informacji od Zarządzających obiektami o wykonaniu, musimy poczekać na kontrolę 

sprawdzającą.W budynku na ul Południowej też nie ma informacji od Zarządzającego obiektem , czy coś 

zostało wykonane. Kontrola miała być wykonana w ferie jednak z uwagi na urlopy kadry  w tej szkole 

została przesunięta 24 - 25 lutego. Dopiero wtedy w pełni okaże się czy stan poprawił się czy nie w obiekcie. 

W DPS mam informacje, że już niewiele zostało do zrobienia, z rzeczy których brakowało stolarka  okienna 

i drzwiowa, system sygnalizacji pożaru  oraz droga pożarowa,. System sygnalizacji pożaru i stolarka 

okienna z informacji od Zarządzających obiektem zostało wykonane. Droga przeciwpożarowa muszą 

uzyskać zgodę od właściciela terenu czyli Urzędu Miasta. Kontrola sprawdzającą będzie dokonana 



 3 

niebawem. Budynek na ul. Bydgoskiej tutaj została przeprowadzona kontrola na terenie budynku, 

wcześniej były prowadzone rozmowy z Zarządzającym z PWSZ wytłumaczyłem  jakie mają tam 

niebezpieczeństwo mimo, że nie byliśmy tam na kontroli , podjęliśmy działania które wyeliminował to 

zagrożenie . Jednak dalsza  część budynku trzeba było przeprowadzić całościową kontrolę w części, w 

wyniku kontroli wyszło , że trzeba przeprowadzić  szereg inwestycji żeby budynek  dostosować punkt 

przeciwpożarowy, tutaj kontrola się odbyło głównie  dlatego, że  Powiat chce przeprowadzić poważne 

inwestycje i żeby nie było takiej sytuacji, że budowa się odbędzie, a straż pożarna tego nie odbierze bo nie 

spełnia wymagań, przeprowadziliśmy kontrole jeszcze przed rozpoczęciem inwestycji . Ja wysyłam  

wnioski do Komendanta głównego o potrzebach, odnośnie wymiany umundurowania specjalnego, są to 

mundury zapewniające o wiele lepsze  zabezpieczenie dla strażaków niż poprzedni wzór, zmienił się też 

kolor, z ciemnych granatowych przechodzimy na piaskowy.  

W ostatnim czasie nie było takich intensywnych opadów żeby w jakiś znaczącym , żeby powiedzieć czy 

tam jest wszystko w porządku , nie mam takiej informacji. Nie było tam ostatnich działań.  

 

Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu 

- Będziecie  wymieniać umundurowanie, a co ze starym , bo z tego co rozumiem spełniają ono wymogi 

akcji gaśniczej , mówię to w kontekście wizyty naszej z Panem Starostą w Fastowie na Ukaranie gdzie w 

moim przekonaniu  to umundurowanie nawet wycofane byłoby znacząco lepsze nawet te które oni tam 

posiadają, czy jest taka  procedura, możliwość  przekazania tych umundurowań. 

    

Kpt Maciej Mleczarek – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Wałczu  

- Umundurowania te nie będą wycofywane z użytkowania  będą jako zastępcze, ponieważ gdy strażak 

wróci z pożaru powinien wyprać swój mundur, a na okres suszenia potrzebny  będzie mundur zastępczy, 

będą użytkowane cały czas. Byliśmy w tej sytuacji do tej pory, bo nie mieliśmy ubrań zastępczych, dzięki 

takiej wymianie zapewniamy sobie takie bezpieczeństwo ze mundur będzie cały czas dostępny.  

 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Powiatu  

- Chciałabym odnieś się do naszych szkół, mu sukcesywnie po każdej takiej kontroli otrzymujemy protokół 

z kontroli czy to jest  kontrola z bezpieczeństwem przeciwpożarowym  czy z sanepidu, otrzymujemy także 

i wiemy jakie są zalecenia. Robimy wszystko, aby zabezpieczyć pieniądze  na systematyczną poprawę 

bezpieczeństwa p.poż w naszych szkołach, często jest tak że dyrektorzy zwracają się na prolongatę 

terminów wykonania tych mniej istotnych, wszystkie są istotne  robią taką gradacje zawiązaną danego 

zalecenia. Szkoły albo mają wykonać dane zalecenia z własnego budżetu  po czym, my na sesji musimy  

zmiany w budżecie na dane zadanie związane z bezpieczeństwem.  Albo od razu jak w przypadku na Domu 

Pomocy Społecznej, prosimy o zmianę w budżecie  i przekazanie tych środków zwiększonych dla DPS .  

Na pewno Państwo Dyrektorzy powiedzą więcej co do wykonania danych zaleceń, my zmierzamy żeby je 

wykonać jak najszybciej. Co do Lokalnego Centrum  Nauki, tam na etapie projektowania były pewne 

problemu, które mogły tutaj Pana Komendanta zaniepokoić , rozmowa z projektantem i Komendantem 

rozmowa się odbyła w obecności Pana Starosty, ponieważ na etapie już jeżeli  można na etapie 

przeprojektowania wprowadzić zmiany które byłby zgodne  z obowiązującą ustawą to po prostu będziemy 

robić. Nie zawsze projektant, podobnie było z Zakładem Aktywności Zawodowej., trzeba było reagować 

natychmiast , kiedy już zaczynały się sprawy związane  z inwestycją , trzeba było natychmiast reagować  

i przeprojektowywać budynek żeby dostosować . To są budynku użyteczności publicznej , jeżeli chodzi  

o Metalowe Inspiracje, tam będą też dzieci i młodzież , i jest to budynek  podwyższonego ryzyka i to 

będziemy chcieli to zrobić, zdajemy sobie sprawę że to są koszty i to duże,  ale nie zrobimy niczego by 

narazić dzieci i młodzież na jakieś problemy.  

 

Sylwia  Grochowicka - Polak – Wicedyrektor I LO  

- Chciałabym tylko uzupełnić informacje dotyczącą budynku przy ulicy Kilińszczaków jeżeli chodzi  

o wykładziny, one już zostały wymienione w grudniu, zostało to podobno zgłoszone do staży pożarnej tak 

mi przekazała Pan Dyrektor Rogulski , pozostałe zmiany mamy czas do końca roku 2020 i jesteśmy  

w trakcie prac w Internacie przy  ul. Chłodnej gdzie jest instalowana instalacja zabezpieczając, prace 

zostaną  zakończone pod koniec lutego.  
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Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

Informację o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu 

za 2019 r.  

 

W wyniku głosowania  Komisja przy 8 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 głosach wstrzymujących się 

zaopiniowała informację  pozytywnie. 

 

Ad. pkt.5. Informacja na temat bezpieczeństwa  i porządku publicznego w Powiecie Wałeckim za 

2019r.- materiał sesyjny. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu  

- Tradycyjnie na temat przestępstw narkotykowych, Panie Komendancie, czy mniej więcej to się utrzymuje 

na tym samym poziomie co  w latach minionych, nigdy się nie mogę zgodzić i nie zgodzę że się używa w 

swoich zadaniach wskaźnik wykrywalności, bo wskaźnik wykrywalności bo to jest taka trudna do ocenienia 

wielkość , to nie wiadomo, to na pewno wskaźnik wykrywalności jest trudny do zmierzenia bo ani policja 

ani prokuratura , ani sąd nikt nie wie faktycznie ile w obrocie jest tych narkotyków  i ten wskaźnik 

wykrywalności jest trudny do określenia moim zdaniem , ja mówię o wykrywalności to też jest 

przestępstwo sprzedawanie narkotyków , handlowaniu. Druga sprawa  temat dopalaczy,  wiemy co było w 

ubiegłym roku, w Łodzi, tam chyba 10 przypadków śmiertelnych, teraz też ukazał się w mediach też na 

terenie woj. Łódzkiego nowy typ dopalaczy, który ma  jeszcze większą skuteczności pozbawiania życia 

młodocianych i na ten temat trzeba czuwać, wiem, że  Komendant Policji ma tutaj jakieś plany, utarte szlaki 

jak działać, to jest plaga XX1 wieku. Na koniec chciałabym powiedzieć, że wreszcie jako długoletni radny 

doczekałam się nowej komendy przepiękna Komenda  , dzięki  uprzejmości Pana Komendanta mogłem 

zwiedzić  myślę, że radni z tej Komisji  powinni się wybrać , jeśli Pan Komendant będzie taki grzeczny i 

oprowadzi, jest siłownia , strzelnica. Jestem dumny ze mogłem doczekać się. .Mamy wspaniałe budynki, 

wspaniały sprzęt  i ludzi, a aby ten powiat  był coraz bardziej bezpieczny.  

 

Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu 

- Ja zacznę od gratulacji dla Pana Komendanta , urzeczywistnienie hasła warto wracać, z tego  co 

pamiętamy stąd jest. Mam kilka pytań. Pierwsze czy radar na Wojska Polskiego, ten co  był tam instalowany 

w związku z protestami mieszkańców, czy działa ?, czy jest tylko straszakiem? 

 

nadkom. Wojciech Wnuk - I zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Wałczu 

- Radar jest ITD. , to nie jest nasz i z tego co wiem to jeszcze nie działa.  

 

O godz. 14.49 z posiedzenia Komisji  wychodzi Sekretarz Powiatu Zbigniew Wolny . 

O godz. 14.53 powraca na posiedzenie Komisji Sekretarz Powiatu Zbigniew Wolny. 

. 

Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu 

- Jest duża liczna zabitych w porównaniu do roku ubiegłego, to się rzuca w oczy. 

 

nadkom. Wojciech Wnuk - I zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Wałczu 

- Pan radny Różański dotknął tematu związanego z kryminologią o wykrywalności, wykrywalność odnosi 

się do przestępstw już ujawnionych, trzeba mieć świadomość  to o czym my wiemy to jest tylko część  

tematu. Więc wykrywalność  dotyczy się tylko tego co my wykryjemy. 

Jak Pan widzi 47 wszcząć to znaczy tutaj przewrotnie dobrze świadczy o prac policji, mając  świadomość, 

że narkotyki cały czas są, i one krążą  każde nowe postepowanie, każde wszczęcie , powiedzmy 

zmniejszenie tej ciemnej liczby. Dopalacze też jako Wałcz ,  nie jesteśmy odosobnienie, mieliśmy kilka 

spraw, spraw aresztowych, mieliśmy sprawę parę osób wylądowało w szpitalu natomiast schemat prosty, i 

to taki jak w większości w kraju, osoby zakupują przez Internet i sprzedają dalej, sztuką jest ustalić  te 

osoby i udowodnić, że sprzedały kolejnym osobą. W tym roku nie mieliśmy aż takich drastycznych rzeczy, 

faktem jest, że nie uchroniliśmy się od tego . Faktem jest że współpracujemy z Sanepidem  

przeprowadzamy cykliczne kontrole, z kolei w 107 Szpitalu, każdy  przypadek podejrzenia traktujemy jako 

podejrzenie posiadania, dystrybucji, realizujemy  czynności w trybie  art. 308 , w niezbędnym zakresie 

łącznie z przeszukiwaniami, żadna  sprawa nie jest pozostawiona tak sobie i bagatelizowana. 
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Co do wypadków, zgadza się  tak jak  nad . A. Górecki Komendant na odprawie rocznej naszej wspomniał 

w powiecie wałeckim nikt nie utracił życia z tyt.  przestępstw kryminalnych, ale niestety  

12 osób zginęło  w wyniku wypadków na drogach. Podstawową przyczyną jest prędkość,  rozłożone jest to 

równomiernie w powiecie, na K10 - 3 zdarzenia śmiertelne, na Bydgoskiej ,za Mirosławcem  

i w Jabłonowie, na K22 Nałęcze, Dzwonowo i Popowo -Rusinowo, Tuczno 3 zdarzenia. 2 w rejonie 

miejscowości Chwiram. W wielu miejscach się dzieje. Co do naszych działań, pomimo tego , że 

zwiększyliśmy naszą aktywność  jako policja to  niestety ten rok  okazał się taki ze doszło do tych zdarzeń 

, na ten rok zmieniamy  taktykę, na pewno zespół SPEED będzie z zwiększonym zaangażowaniem 

pracował. Czas na naukę , powoli się kończy jeżeli jest tak, że musimy reagować ostrzej, że tutaj nie będzie 

pobłażania . W tamtym roku z tytułu prędkości tzw. 50+ to ponad  100 praw jazd zostało zatrzymanych na 

naszym terenie , to świadczy o aktywności. Na nowej Komendzie nowe miejsce , chwile tylko jak tam 

urzędujemy to od razu widać że, bardzo dużo przekroczeń ujawnionych prędkości jest i to miejscowi 

mieszkańcy. Jeżeli chodzi o czysto statystyczne podejście , odnotowaliśmy mniej  wypadków, mniej kolizji 

, ale niestety te wypadki które zaistniały dały skutek w postaci 12 osób śmiertelnych i ta szczególna 

prędkość. Jesteśmy w tej chwili w trakcie procedury, zostanie zamontowany system odcinkowego pomiaru 

prędkości na rejonie K10 właśnie tam gdzie mieliśmy wypadek, Jabłonowo. Zmieniliśmy taktykę, 

poszerzyliśmy  miejsca tego działania naszego , musimy więcej działać, w m. Tuczno, tam jest ten skrót, 

od Czarnkowa i na 10 , i traktują to jako taka przelotową drogę i tu musimy działać. Też bardzo dużo praw 

jazdy zatrzymujemy, jeżeli ruch  drogowy to musicie być Państwo pewni i bezpieczeństwo, to jest nasz 

priorytet i to jest główne zadania na teraz.  

 

O godz. 15.00 na posiedzenie Komisji przybywa Starosta Wałecki Bogdan Wankiewicz      

 

Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu 

- Pierwsze pytanie , nie widzę w statystykach rowerzystów, znaczy jednak bardzo czytelna wynika, że 

jednak za wypadki odpowiadają kierowcy, a nie piesi,  czy nie było zdarzeń z udziałem rowerzystów, czy 

oni gdzieś sa ujęci.  

 

nadkom. Wojciech Wnuk - I zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Wałczu 

- Są były też. 

 

Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu 

-Tak mamy tylko kilka sztuk w stosunku do kierowców, jednak mało.  No nietrzeźwi kierowcy, no 

radykalny spadek, pozytywny.  

 

nadkom. Wojciech Wnuk - I zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Wałczu 

- Skorelował to Pan z ilością naszych badań, ilość badań drastycznie wzrosła , a spadek, spadła ilość                  

i powiem to tak, pójdę dalej  za Komendantem Góreckim, wierzy w to, że jest to prawdą ze społeczeństwo 

na terenie powiatu nie spożywa tyle  i generalnie przy spożyciu nie wsiada za kółko , natomiast zmieniamy 

też taktykę, zmieniamy miejsca, bo być może jakaś rutyna była i dlatego powiem że współpracujemy z 

posterunkami jest sporo programów priorytetowych dzielnicowych , gdzie generalnie wskazanych  od 

społeczeństwa taki sygnał że to jest zagrożenie  i prędkość i jedzenie po użyciu stąd ten ruch drogowy pełni 

w większym wymiarze na terenie posterunków podległych. Na bocznych tam jest największe zagrożenie.  

 

Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu 

-Tym  bardziej jak Pan mówi ze ilość kontroli wzrosła, a  wykrywalność nietrzeźwych  kierowców spadła, 

tym  większy sukces. Bardzo bym prosił o kilka słów o tych wskaźnikach wykonania służby patrolowej i 

progach satysfakcji , bo wygląda to że jest poniżej  i myślę ze to koreluje, tamten rok był najgorszy od 

wykazanych w statystyce  jeśli chodzi o wakaty, mamy  12 wakatów - iloczynowo,  

 

nadkom. Wojciech Wnuk - I zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Wałczu 

- Muszę Pana zmartwić, że od dzisiaj 14. 
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Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu 

- To jest tym większy uznanie, bo jeśli kadrowo spada , a wyniki lepsze to tym większe uznanie dla tych  

którzy pracują.  

 

nadkom. Wojciech Wnuk - I zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Wałczu 

- Próg satysfakcji tak jak Pan powiedział jest związany  nierozerwalnie z ilością nas, brak 12 policjantów  

na dzień dzisiejszy już 14 i tu mówimy o etatach , tu nie mówimy o osobach co są na szkoleniu,  nie ma 

osobnej na długotrwałym zwolnieniu  , generalnie trzeba liczyć że ponad 20 nie ma. To jest  tak jakby 2 

wydziały kryminalne, jakbyśmy tego nie mieli pracujemy, jakbyśmy nie mieli 3 posterunków, to kosztuje. 

Natomiast my nie możemy powiedzieć nie możemy, jest zgłoszenie i musimy reagować. Podejmujemy 

próby i działania, aby zachęcić  osoby, aby wstąpiły w szeregi strona rządowa podejmuje próby jest cykl 

podwyżek, trzeba powiedzieć prosto chodzi o pieniądze, głównym elementem są pieniądze. My jako 

jednostka mamy tego pecha ze mamy 5  jednostek , bataliony i niestety  w każdym byłych policjantów jest 

, niestety dla nas . Obciążenie pracy w policji jest takie, że możecie Państwo sami zobaczyć ,że charakter 

policjant ruchu drogowego nie ma czegoś takiego jak  święta,  wszystkich świętych , wtedy pracujemy 

głownie i nie tylu chętnych. Dlatego też organizujemy  spotkania dla klas maturalnych , teraz podejmuje 

współpracę z Wyższą Szkołę Zawodową w Wałczu żeby tutaj podejść żeby studentów nakłonić do naszego 

zawodu. Jest parę osób z Polski, które chcą się przenieś , wszystkich przyjmujemy, niestety , powiem także 

to że ja dzisiaj powiedziałem że odeszły 2 osoby to i tak sukcesem , bo planowało 6. Wynegocjowaliśmy,  

zostały jeszcze przede wszystkim , to są policjanci z kilkunasto- lub kilkudziesięcioletnim  stażem pracy , 

dwie osoby to są osoby z średniego szczeblu kierowniczego.  

 

Anna Jarczewska - Przewodnicząca Komisji 

- Mam pytanie chodzi mi o Krajową Mapę Zagrożeń na terenie Powiatu,  jak analizowałam tabelkę to są 

dane dziwne  jest np.  13 zgłoszeń i 13 niepotwierdzonych , czy jak patrole jada to już nie ma tych zdarzeń.  

Powiem tak ja już wcześniej to na Komisji zgłaszałam , mieszkam na Królowej Jadwigi, jest takie miejsce 

zbiórki młodzieży dewastacje, palenie, picie, partol wjeżdża  na początek garaży i wyjeżdża , nie widziałam 

żeby ktoś wyszedł. Oni chowają się za murkami, dewastują , demolują jak to wygląda w praktyce.  

 

 nadkom. Wojciech Wnuk - I zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Wałczu 

- Krajowa Mapa Zagrożeń polega na tym , tak jak Pani powiedziała  można zgłaszać różne problemy , nie 

na zasadzie ze to już pilne , tylko jest to problem który funkcjonuje i należy  go podejść systematycznie i 

sprawdzić,  wpływa zgłoszenie do Komedy, przełożony przekazuje polecenia dla patrolu  i tutaj jak Pani 

wskazała , ten patrol jedzie , jeżeli Pani mówi, że  cały czas jest tak,  ponawiają się w tym miejscu,    

a policjanci  nie wychodzą i nie potwierdzają ja się przyjrzę i zwrócę uwagę  jak to faktycznie wygląda . 

 

Anna Jarczewska - Przewodnicząca Komisji 

- Czy to jest jednorazowa reakcja nad tym miejscem ,bo  to jest  mapa zagrożeń.  

 

nadkom. Wojciech Wnuk - I zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Wałczu 

- Co najmniej 4-5  razy trzeba sprawdzić to miejsce żeby powiedzieć że tam faktycznie nic się nie dzieje, 

o tym miejscu co Pani mówi co się działo… 

 

Anna Jarczewska - Przewodnicząca Komisji 

- Zbiórka  młodzieży małoletniej , pijąca , paląca , to nie jest jednorazowa , sytuacja niejednokrotna . 

 

nadkom. Wojciech Wnuk - I zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Wałczu 

- To nie jest tak że telefon  i raz i koniec , to co najmniej kilka razy trzeba być , trzeba udokumentować są 

specjalne formularze i  policjant podpisuje, dostaje tempa i patrol dzielnicowy, ostatecznie przełożony 

zatwierdza .  

 

Anna Jarczewska - Przewodnicząca Komisji 

- Nie tyle ja, ale niejednokrotnie mieszkańcy zgłaszają, żeby była taka możliwość, aby to sprawdzić.   
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nadkom. Wojciech Wnuk - I zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Wałczu 

- W celu uzupełnienia , odpowiedzi o trochę inny aspekt przestępstwo narkotykowe i skala na terenie 

powiatu wałeckiego , to nie tylko praca policji wałeckiej , na tym terenie pracują inni policjanci z innych 

rejonów, a także  CBS, teraz kilka dni temu doszło do finalizacji wyroku , jeszcze nieprawomocnego , ale 

toczącego ponad dwuletni proces ujawnienia przestępstwa dot. posiadania kilkuset kg litrów tzw. Kropelki 

gwałtu , sprawca dostał nieprawomocny wyrok 5 lat , kary finansowej, i różne obciążenia finansowe. 

Dlatego to co nasza policji dysponuje , to tylko część  informacji, skala jaka jest to czasami wydaje się 

niewyobrażalna. To nie podaż kreuje popyt, tylko odwrotnie na narkotyki, walka z przestępczością 

narkotykową, jest to obniżanie popytu , czyli uderzanie grupę klientów, aby  i osłabić dążenie do 

narkotyzowania. , i tutaj widział  bym działania obniżenie do obniżenia narkomanii w Polsce  w powiecie 

wałeckim, a w całym kraju, ale to jest już działanie złożone i długofalowe, które słabo jest zauważalne. A 

co do pytania o wypadki drogowe, jest to liczba 12 ofiar, wynika z różnych przyczyn ich wina ich 

zawinienie, taka tragedią, czy kierujący czy tej drugiej strony, gdy   uda się udowodnić winę i ta wina jest  

rzeczywiście karygodna  musicie Państwo sobie jeżeli jesteście kierowcami, a  na drodze to sekundy 

decydują  o zdarzeniach, to jeżeli nam, się uda wykazać winę i wina jest niedyskusyjna , polega na  złamaniu  

różnych przepisów ruchu drogowym to wyroki są wysokie , sprawca wypadku  na Wojska Polskiego 7 lat 

dostał pozbawienia wolności , toczy się proces następnych wypadków śmiertelnych , albo ciężkich obrażeń 

ciała  to są takie koszty społeczne.  

 

Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu 

- W materiałach jest zapis , że było ponad 12 tys. kontroli i interwencji w ciągu roku , a mam pytanie , 

jeżeli kontrola i interwencja to została jakaś dokumentacja , naprawdę te sformułowanie zostało  właściwie 

użyte, jeżeli była to kontrola czy interwencja to powinni się czymś skończyć ,  

 

Dariusz Gregorczyk - Komendant Straży Miejskiej w Wałczu 

- Nie są wszystkie protokołem kończone, natomiast kontrola tak a różnie się kończy czy to mandatem , czy 

pouczeniem , czy wręcz samą kontrola  czy sprawdzeniem czy coś się  w porządku , czy coś zostało 

sprzątnięte czy coś nie zostało. 

 

Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu 

- No to 12 tys. jest bardzo dużo.  

 

Dariusz Gregorczyk - Komendant Straży Miejskiej w Wałczu 

- No jest, to jest 1000 miesięcznie 

 

Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu 

- Mi wychodzi co 9 min. 

 

Dariusz Gregorczyk - Komendant Straży Miejskiej w Wałczu 

- Na jednego, a jest pięć .  

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu  

- Takie były medialne akurat dwa na terenie powiatu wałeckiego przypadki , jedno to przyjechała 

administracja skarbowa z policją, ileś tam było tytoniu, znana osoba w Wałczu, druga sprawa medialna, to 

Człopa , okolice gminy Człopa Wołowe Lasy , czy to prowadzi Prokuratura wałecka. ? 

 

Piotr Łosiewski - Prokurator Rejonowy w Wałczu 

- Nie,  od postępowania sprawa  tych przestępstw tytoniowych policja finansowa, straż Granicza, wykryła  

i prowadziła , prowadziliśmy  oczywiście na początku w swoim zakresie dot. realizacji czynności na 

miejscu ,i  czynności  niecierpiących zwłoki  z podejrzanymi stosowanymi środków zabezpieczających  

środków  majątkowych , tego typu rzeczy które niecierpiące zwłoki,  następnie zostało to przekazane do 

Prokuratury Okręgowej , z uwagi na powagę i rozmiar przestępstwa.  

Natomiast sprawa Wołowe Lasy, to jest działania prokuratury Okręgowej w Gorzowie, to jest zamiejscowe 

działanie. 

 



 8 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu  

- Czy to też może wrócić do sądu wałeckiego, czy  to będzie w tamtych sądach już miejscowych?  

 

Piotr Łosiewski - Prokurator Rejonowy w Wałczu 

- Częściowo już wróciło do sądu wałeckiego, było złożone 20 parę wniosków, co do części uczestników  

procederów do sądu  wałeckiego o ukaranie.  

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

Informację na temat bezpieczeństwa i porządku publicznego w Powiecie Wałeckim za 2019 r. 

 

W wyniku głosowania Komisja przy 8 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 głosach wstrzymujących się 

zaopiniowała informację  pozytywnie. 

 

Ad. pkt 6. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2019 rok – materiał 

sesyjny. 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2019r.  

 

W wyniku głosowania Komisja przy 8 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 głosach wstrzymujących się 

zaopiniowała sprawozdanie  pozytywnie. 

 

Ad. pkt 7. Informacja o realizacji Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata 2019-2024,  za rok 2019 - 

materiał sesyjny 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

Informację o realizacji Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Ochrony 

Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata 2019-2024, za 2019- materiał sesyjny 

 

W wyniku głosowania Komisja przy 8 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 głosach wstrzymujących się 

zaopiniowała Informację pozytywnie. 

 

Ad. pkt 8. Informacja na temat realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2021, za rok 2019. – materiał sesyjny. 

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

Informację na temat realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2021, za 2019 r. 

 

W wyniku głosowania Komisja przy 8 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 głosach wstrzymujących się 

zaopiniowała informację  pozytywnie. 

 

Ad. pkt 9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego – materiał 

sesyjny. 

 

O godz. 15.15 posiedzenie Komisji opuszczają:  Roman Rosochacki Koordynator rodzinnej pieczy 

zastępczej w PCPR w Wałczu , nadkom. Arkadiusz Górecki Komendant Powiatowy Policji  

w Wałczu, kpt. Maciej Mleczarek Komendant Powiatowy PSP w Wałczu , Tomasz Skonieczny Komendant 

Straży Gminnej w Wałczu, Dariusz Gregorczyk Komendant Straży Miejskiej w Wałczu, Wojciech Pastuszak 

Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego, Bezpieczeństwa i Spraw Obywatelskich 

 

O godz. 15.16 i opuszcza posiedzenie Komisji radny Jerzy Goszczyński  
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Janusz Różański – Radny Rady Powiatu  

- Mam 2 pytania dla Pań Dyrektorek , czy  są zadowolone z tej średniej w powiecie wałeckim, a drugie czy 

w tych średnich są kwoty dot. pomniejszenia wynagrodzenia  z uwagi na strajk nauczycielski , jak to ocenia 

Zarząd. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki    

- Nie ma ,u nas jest tak jak powinno być. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu  

-  Czyli kwoty które były pomniejszone  nie wchodzą w tą średnią która tu jest ? 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki    

-My po prostu powiedzieliśmy, że nie dodajemy. 

 

O godz. 15.19 na posiedzenie Komisji powraca radny Jerzy Goszczyński  

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego  

 

W wyniku głosowania Komisja przy 8 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 głosach wstrzymujących się 

zaopiniowała Informację pozytywnie. 

 

Ad. pkt.10. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu: 

 

O godz. 15.23 posiedzenie Komisji opuszcza radny Jan Grudziński. Na stan ogólny 9 członków obecnych 7  

 

a) w sprawie rozpatrzenia wniosku radnego Romana Wiśniewskiego o wprowadzenie zmiany  

 w składzie osobowym Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu.  

W trakcie głosowanie rozpoczęła się dyskusji Radny Roman Wiśniewski zapytał się kto przygotował  projekt 

uchwały, Przewodnicząca Komisji poinformowała, iż uchwała została zaakceptowana pod względem 

merytorycznym radca Prawny Waldemar Kosowicki, radny Wiśniewki stwierdził ,że to jest akceptacja 

uchwały, ale kto przygotował projekt uchwały.  Sekretarz Powiatu powiedział, że  każdy jest zobowiązany 

znać statut, a projekt uchwały na jaki pozwala statut przygotowało biuro rady razem z Panem Mecenasem, 

a Państwo radni decydują czy ją przyjemną czy nie, to jest inna sprawa.  Przewodnicząca przytoczyła 

uzasadnienie do projektu uchwały. Radny Roman Wiśniewski poinformował, że złożył wniosek zgodnie ze 

statutem, jeżeli jest uchwała rady, która mówi o ilości członków komisji, to rada to może zmienić, 

poinformował że złożył zgodnie ze statutem wniosek do Przewodniczącego Rady i zgodnie z tym zapisem 

par 43” propozycje składu odosobowego komisji oraz zmian w tym składzie przedstawia Przewodniczący 

Rady na wniosek zainteresowanych radnych, klubów radnych lub komisji” stwierdził, ze jest 

zainteresowanym radnym, złożył taki  wniosek, a Pan Przewodniczący był zobowiązani  podać taką uchwałę 

i ewentualnie  jeśli potrzebne są do niej inne też.  

Janusz Różański natomiast powiedział, że Pan Przewodniczący popełnił błąd , bo nie mógł przygotować tej 

uchwały, napisać negatywnie, powinien przygotować uchwałę dotyczącą zmian w składzie liczebnym. 

Napisać, że w związku z wnioskiem Pan Wiśniewskiego , składa do rady projekt uchwały zmieniający, 

zwiększający  i wtedy nad tym tematem można byłoby dyskutować. Tak nasza dyskusja jest 

bezprzedmiotowa.  

Bogdan Białas  Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że była burzliwa dyskusja na poprzedniej 

Komisji i że  to nie jest pierwszy wniosek pana radnego Wiśniewskiego, bo zapowiedział że będzie cały czas 

składał. Tłumaczył radnym , że obwiązująca jest cały czas uchwała, która mówi o liczebności radnych w 

poszczególnych komisjach, są one wypełnione bo jest maksymalna ilość, żeby  można było przyjąć trzeba 

zmienić uchwałę, bo obowiązuje ta istniejąca uchwała. Przekazał także , żę Radny wie, że obowiązuje ta 

uchwała, to może złożyć przez Klub czy złożyć  wniosek o zmianę poprzedniej uchwały o liczebności, jeśli 

tamta została by zmieniona  to, wtedy nic by nie stało na przeszkodzie aby głosować nad przyjęciem Pana 
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Radnego do Komisji. Odniósł się  do słów radnego Różańskiego, że Pan Przewodniczący popełnił błąd, 

poinformował, że było to konsultowane z Mecenasem, który najlepiej zna prawo i taka jest interpretacja 

Mecenasa w tej sprawie.  

Wiśniewski powtórzył, że złożył wniosek zgodnie ze statutem  do Rady Powiatu na ręce Pana 

Przewodniczącego jako uprawniony, radny ma prawo, powiedział ,że sugerowanie że ma zrobić inaczej 

jest kompletnie nie na temat , jest procedura opisana w statucie i on ją wypełnia,  

Jerzy Goszczyński stwierdził, że po raz pierwszy zdarza mu się sytuacja, że od początku kadencji jednemu 

z radnych odmawia się prawa do aktywnego uczestniczenia w pracach  Rady, ma na myśli Pana 

Wiśniewskiego. Ograniczenie jego praw jako radnego  w każdym momencie , od samego początku  

funkcjonowania rady , uważa za jakąś niedorzeczność, zwrócił się do radnych aby się nad tym zastanowili 

. Natomiast ponieważ sytuacja ma taki charakter kontrowersyjny to zaproponował również  na poprzedniej 

komisji, aby zawrzeć konsensus czyli aby spotkać  się wcześniej porozmawiać czy jest możliwość 

zwiększenia ilości radnych w poszczególnych Komisjach żeby radnemu umożliwić udrożnić tej drogi na 

jeszcze aktywniejsze działanie a nie blokowanie. Powiedział, że warto usiać porozmawiać i przygotować 

projekt uchwały, który będzie łatwy do przyjęcia , natomiast ta dzisiejsza dyskusja była jakby poza prawna 

i stwierdził, ze nie będzie brał udziału w głosowaniu. w tej sprawie bo to jest  bezcelowe. Poprosił o to żeby 

dobrze zastanowić się co z tym  faktem zrobić, że nie może być tak że do końca kadencja wyłączać radnego 

Wiśniewskiego z pracy i stawiać  pod pręgierzem , narasta oraz większa złość, narastają coraz większe 

konflikty , zamiast rozmów merytorycznych toczone są kłótnie które nie maja żadnego sensu , które niczego 

nie rozwiązują, one tylko powodują ze coraz gorzej na się siebie patrzymy, a nie po to zostaliśmy powołani 

i  wybrani.  

Zbigniew Wolny Sekretarz Powiatu poinformował, że każde pismo, która wpływa jest analizowane wraz z 

Panem Mecenasem Kosowickim, który ma doświadczenie większe niż wszyscy i to nie jest tak że każdy ma 

racje, po to są Mecenasi żeby stanowili interpretacje prawa, po to są lekarze żeby leczyli… Powiedział, że  

Statut Rady Powiatu ma wiele punktów, Pan Radny wybrał sobie punkt, że ma prawo, nikt tego nie 

kwestionuje, ale Przewodniczący ma prawo tak zrobić jak zrobił ,bo też obowiązuje go litera prawa i 

obowiązująca uchwała Rady Powiatu. Powiedział, że wskazywał na poprzedniej Komisji że są jeszcze inne 

punkty statutu, które mówią, że każdy radny ma inicjatywę uchwałodawczą i proponował, żeby przez Klub 

zajęli się, z uwagi ze jest to jest krótsza droga i nie byłoby żadnej dyskusji Stwierdził, że Pan 

Przewodniczący zachował się zgodnie z prawe, Pan Radny także  zachował się zgodnie z prawem i z tego 

nic nie wynika. Ale statut pozwala na to,  żeby dojść do tego co mówił  radny Goszczyński , żeby dojść do 

tego,  ale po kolei i wtedy się okaże i możemy twierdzić czy ktoś z radnych chce żeby był w komisji czy  żeby 

nie  był, bo na razie  nie dyskutujemy o Panie Romanie tylko o sposobie załatwienia sprawy. 

Radny Wiśniewski jeszcze raz powtórzył, że jest pismo oficjalne odwołujące się do zapisów statutu i że  za 

rady wszelkie dziękuję, powiedział ,że  jest procedura taka, że on  złożyłem pismo  i chce żeby Rada się nad 

tym pochyliła.  

Bogdan Białas Przewodniczący Rady Pan poinformował radnego, że złożył pismo , wypowiedź na ten temat 

jest w formie tej uchwały przygotowanie  wspólnie z biurem rady i Mecenasem Kosowickim oraz stwierdził 

,że jak były wybory do Komisji to Pan Radny się obraził i powiedział, że nie będzie w żadnej Komisji , przez 

długi czas nie był w żadnej Komisji i ,że niejako przymuszony została , że się zapisał do Komisji gdy 

pojawiła się sprawa obniżenia wielkości diet , jeśli się nie będzie pracowało w żadnej komisji. 

Radny Roman Wiśniewski stwierdził ,że się nie obraził  i że chciał pracować w  Komisji Budżetowej  

O godz. 15.37 posiedzenie Komisji opuszczają Wicedyrektorzy Szkół. 

   

Janusz Różański złożył wniosek o przerwanie dyskusji.  

Wobec powyższego  Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania, Komisja przy 3 głosach za, 0 głosach przeciw, 3 głosach  wstrzymujących się  

i 1 brak głosu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku radnego Romana 

Wiśniewskiego o wprowadzenie zmiany w składzie osobowym Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Powiatu  w Wałczu.  
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b)  w sprawie rozpatrzenia wniosku radnego Romana Wiśniewskiego o wprowadzenie zmiany    

w składzie osobowym Komisji Edukacji  i Spraw Społecznych Rady Powiatu  w Wałczu.  

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

W wyniku głosowania Komisja przy 3 głosach za, 3 głosach przeciw, 0 głosach wstrzymujących się  

i 1 brak głosu nie wydała opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku radnego 

Romana Wiśniewskiego wprowadzenie zmiany w składzie osobowym Komisji Edukacji  i Spraw 

Społecznych Rady Powiatu  w Wałczu. 

Ad. pkt.11. Sprawy bieżące 

W przedmiotowym punkcie głosu nie zabierano. Przewodnicząca Komisja przypomniała o sesji. 

 

Ad. pkt.12. Wolne wnioski i zapytania 

W przedmiotowym punkcie głosu nie zabierano. 

 

Ad. pkt.13. Zamknięcie posiedzenia 

Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku Przewodnicząca 

Komisji o godz. 15 43 zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

*  -  Załączniki do  wglądu na samodzielnym stanowisku ds. obsługi Rady Powiatu Starostwa Powiatowego 

w Wałczu  

 

Na tym protokół zakończono.  

   

Przewodnicząca Komisji Edukacji  

             i Spraw Społecznych 

 

                       /-/ Anna Jarczewska  

       

    

 

 
    Protokołowała:  

        Inspektor  

ds. obsługi Rady Powiatu 

 

    /-/Kinga Kanduła 

 


